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Algemeen Bestuur Avri 
 
OPENBARE VERGADERING -  
CONCEPT verslag 22 december 2016 
 
(Vergaderzaal Avri te Geldermalsen) 
 
 

   
Aanwezige AB-leden   
gemeente Buren De heer H. de Ronde Lid AB 
gemeente Culemborg De heer J.A.W.A. Reus Lid AB  
gemeente Geldermalsen De heer R. van Meygaarden Lid AB 
gemeente Lingewaal De heer G. Bel Lid DB, vicevoorzitter AB 
gemeente Maasdriel De heer J.H.L.M. de Vreede Lid DB en AB 
gemeente Neder-Betuwe De heer H. Gerritsen Lid AB 
gemeente Neerijnen De heer T. Kool Lid AB 
gemeente Tiel De heer L. Verspuij Voorzitter DB en AB 
gemeente West Maas en Waal De heer A.H.M. de Vree Lid AB 
gemeente Zaltbommel De heer S. Buwalda Lid AB  
   
Woordvoerders namens Avri De heer E.J. de Vries Directeur Avri / secretaris Bestuur, lid MT 
 Mevrouw H. van Keulen Manager Klant & Advies, lid MT 
 Dhr. S. Stollman Interim Beleidsmedewerker Avri 
   
 
 

# Subject Besluit / Conclusie 

1 Opening  De voorzitter opent de vergadering om 09.01 u en verwelkomt de aanwezi-
gen.  
 

   

2 Vaststellen agenda In verband met een ingekomen stuk over handhaving textielinzameling is een 
gewijzigde agenda uitgedeeld. De voorzitter wil graag een agendapunt toe-
voegen, nl. IBOR.  Dit onderwerp wordt na agendapunt 11 besproken. 
 
De agenda wordt met deze wijzigingen vastgesteld.  
 

   

3 Mededelingen en inge-
komen stukken 

3a Mededelingen: 
De schriftelijke mededelingen zijn vooraf aan de vergadering uitgedeeld en 
worden als bijlage bij het verslag gevoegd. (bijlage 1). 
 
De heer De Vries geeft een korte toelichting op deze mededelingen. 
 
Vragen naar aanleiding van: 
Zonnepark: 

- Zit er een deadline op het tekenen van het contract? Ja, in verband 
met de subsidie moet er aan het eind van het jaar een getekend con-
tract zijn. 

- Wat als jullie er niet uitkomen? Dan kan je of naar nummer 2 van de 
aanbesteding gaan of er komt een rechtszaak.  

 
Aanbestedingsbeleid:  

- Kan het zijn dat de regels niet goed opgevolgd zijn? Ja, door onbe-
kendheid van de regels binnen de organisatie kan dat voorgekomen 
zijn. 

- Dhr. Van Meygaarden vraagt de andere leden of zij ook brieven van 
partijen ontvangen waarin aangegeven wordt dat Avri  zaken niet 
goed regelt. Kunnen we dan eenduidig reageren? De heer De Vries 
stelt een standaard reactie op en stuurt dit naar de leden toe. Actie 
EdV 

 
3b  Ingekomen stukken: 
3b.1 Rapport Rekenkamer:  
Geen reacties. 
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3b.2 Handhaving op textielinzameling:  
De stichting Vogelopvang onder de Regenboog zamelt al jaren textiel in en fi-
nanciert daarmee de eigen activiteiten. Avri heeft deze stichting aangeschre-
ven dat zij geen vergunning krijgen en moeten stoppen met de inzameling. 
Deze vogelopvang heeft nu een acuut probleem. De heer De Ronde vraagt of 
er een overgangsregeling getroffen kan worden.  
 
De spelregels hierbij zijn als volgt: het inzamelen van textiel is voor behouden 
aan de gemeenten per wet. De gemeenten hebben deze taak bij Avri neerge-
legd. Alle inzamelaars moeten een vergunning aanvragen voor het inzamelen, 
maar deze worden categorisch afgewezen. Avri volgt de verordening en 
handhaaft hier al jaren op. Voor komend jaar staat de regie op de afvalstro-
men ter discussie. Het beleid zal dan opgefrist worden. Daarnaast staat ach-
ter deze Vogelopvang een landelijke stichting die wel weet wat de regels zijn. 
Andere stichtingen die een afwijzing hebben ontvangen zouden ook in op-
spraak kunnen komen. 
 
Besluit: het AB besluit om niet akkoord te gaan met een overgangsregeling 
tot het beleid geijkt en opgefrist is. Avri blijft de regels hanteren en handha-
ven. Volgend jaar komt het beleid terug op de agenda. Actie BS  
Avri stelt een brief op voor Stichting Vogelopvang onder de Regenboog met 
een heldere uitleg over de regels en het besluit van het AB. Actie EdV 

 

   

4. Vaststellen besluitenlijst 
AB 13 oktober 2016 

4a Besluitenlijst 13 oktober 2016 
 
N.a.v. punt 7, blz 2 merkt de heer Gerritsen op dat de gemeente Neder-
Betuwe de  
periode tot 1 januari 2019 als een overgangsperiode beschouwt.  Hij zou dit 
graag in het verslag opgenomen willen hebben. Actie BS  
 
Conclusie: het AB besluit de besluitenlijst van 13 oktober met bovenstaande 
toevoeging vast te stellen. 
 

  4b Cumulatieve actielijst en agendaplanning 
Eenvoudige mutaties worden uitsluitend in de actielijst verwerkt. 
 

   

5 Sfeerimpressie plat-
formbijeenkomst 8 de-
cember 2016 

De opkomst was redelijk, gemiddeld 20 personen van 5 gemeenten. De pun-
ten van deze agenda zijn daar besproken: 

- Ict-projecten; daar kwamen geen opmerkingen op. 
- IBOR; hier kwamen wat vragen over hoe het nu precies zat. Dit is in 

algemeenheid toegelicht. 
- Tarieven; daar was instemming voor. 
- Presentatie over de visie is herhaald. Daar kwamen wel wat vragen 

en opmerkingen over, maar geen tegenspraak.  
 

   

6 Begrotingswijziging 
2017 

Naar aanleiding van dit voorstel komen de volgende opmerkingen: 
- Dhr Kool adviseert om naar aanleiding van deze begrotingswijziging 

een persbericht te sturen over het feit dat goed scheiden loont en het 
tarief wel of niet omhoog gaat. 

- Vanuit Tiel wordt aandacht gevraagd voor het feit dat goed scheiden 
ook echt loont. Zij zien liever het vaste deel naar beneden gaan en 
het flexibele deel omhoog. 

- Vanuit Tiel wil de commissie ook meegeven dat dit de derde keer is 
dat de hoogte van de afvalstoffenheffing vastgesteld wordt. Zij zou-
den graag willen dat dit één keer jaar gebeurd. 

 
Besluit: het AB besluit de begrotingswijziging 2017 met bovenstaande op-
merkingen vast te stellen. 
Dhr. De Vries stelt een persbericht op en stuurt dit ter controle naar de DB-
leden. Actie EdV  
 

   

7 AB Voorstel Verorde-  Besluit: het AB besluit om de Afvalstoffenverordening Avri 2017, de Veror-
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ningen en Tarieventabel 
2017 

dening Afvalstoffenheffing Avri 2017 en de Tarieventabel 2017 behoren bij de 
Verordening Afvalstoffenheffing 2017 conform vast te stellen. 
 

   

8 AB-voorstel Reglement 
van Orde AB 

De heer Kool heeft 2 opmerkingen, nl: 
- Hij zou graag bij artikel 6, lid 2 de aanvulling willen hebben dat na-

zendingen tot uiterlijk 10 dagen voor de vergadering toegestuurd mo-
gen worden, zodat deze zaken nog intern bij de gemeenten bespro-
ken kunnen worden. 

- De tekst bij artikel 42 zou aangepast moeten worden in respectieve-
lijk: ‘Deze regeling treedt met terugwerkende kracht in werking op 1 
januari 2016.. 

 
In zijn algemeenheid geldt de regel dat nazendingen worden beperkt. Avri 
houdt zich daar goed aan en heeft in vergelijking met andere GR-en weinig 
nazendingen. Artikel 6 wordt daarom niet aangepast. 
 
Besluit: het AB besluit het voorstel Reglement van Orde AB vast te stellen 
met de aanpassing van artikel 42. Actie: EdV  
 

   

9 ICT-projectplan 2017 Naar aanleiding van dit voorstel komen de volgende vragen: 
- Vanuit WMW kwam de reactie dat zij een risicoanalyse missen en 

zouden graag de doorlooptijden opgenomen willen zien in de projec-
ten. De heer Gaasbeek geeft aan dat per project een post onvoorzien 
is opgenomen, dus in financiële zin is rekening gehouden met risi-
co’s. Tussentijds komt het project op de agenda van het AB terug. 

- De heer Kool kan niet akkoord gaan met dit voorstel. Hij zou graag 
zien dat de IBOR gemeenten eerst overeenstemming hebben over de 
zaken die consequenties hebben voor de IBOR gemeenten en dat dit 
voorstel dan terugkomt in het AB. Hij wil graag eerst de discussie 
rondom de raamovereenkomst en de DVO afronden, omdat volgens 
de gemeente in deze overeenkomsten ook kosten zijn opgenomen 
voor ICT. 

- De heer Gerritsen vraagt zich af of er nog aanvullende voorstellen 
komen inzake de infrastructuur. Jeroen geeft aan dat eerst gekeken 
wordt wat Avri nodig heeft en wat het meest gewenst is. Daarna komt 
een voorstel met investering voor dit project. Ook in het IBP was 
sprake van fasering net als nu. 

- Daarnaast hebben de IBOR gemeenten nog de vraag open staan 
over de toedeling van de overhead en de verdeelsleutels, waardoor 
zij het lastig vinden om nu een besluit te nemen. Vanuit het DB is in-
middels een reactie gestuurd op de brief van de IBOR-gemeenten, 
maar deze is ambtelijk nog niet besproken. 
 

Uitstellen van besluitvorming is lastig, omdat Avri dan niet verder kan.  
In het DB is besloten dat de heer Bel als portefeuillehouder IBOR een paar 
keer per jaar een overleg heeft met de IBOR gemeenten. Avri heeft aangege-
ven dat zij aan verbeteringen willen werken, maar daarvoor hebben zij wel tijd 
nodig en met dit plan kunnen zij stappen gaan zetten.  
 
Besluit: met uitzondering van de gemeente Neerijnen kan het AB instemmen 

met het ICT projectplan 2017.  
 
De gezamenlijke IBOR problematiek wordt in het nieuwe jaar met de heer Bel 
besproken. De voorzitter roept op om deze problematiek in het eerste kwar-
taal af te handelen.  
 

   

10 Voorstel vergaderdata 
2017 

Besluit: het AB besluit het Vergaderschema 2017 conform vast te stellen. 

   

11 Presentatie voor de ge-
meenteraden: Beleids-
plan Afval & Grondstof-
fen 

Samuel Stollman geeft een presentatie over het Beleidsplan Afval en Grond-
stoffen. Met deze presentatie houdt Avri een roadshow langs alle gemeente-
raden. Daarvoor zijn inmiddels afspraken ingepland in januari en februari 
2017. 
 



 
 
22-12-16 AB Avri (Openbare vergadering) - CONCEPTVERSLAG 

 
4 

Naar aanleiding van deze presentatie adviseert het AB de volgende wijzigin-
gen op te nemen: 

- Neem ook het landelijke beleid op in de presentatie, zodat de raden 
horen waarom tot de keuze van 75 kilo restafval gekomen is. Ook het 
provinciale beleid zou daarin meegenomen kunnen worden. 

- Neem bij het overzicht van de ASH ook de bedragen van 2016 en 
2017 op. 

- Tarieven 2017 hanteren in plaats van 2016 in tabel kostendekking.  
 
Besluit: het AB besluit dat de presentatie met bovenstaande aanpassingen 
door kan naar de gemeenteraden. Actie EdV  
 

   

12 IBOR In een vorig overleg hebben de IBOR gemeenten de behoefte gedeeld om het 
onderwerp IBOR als standaard punt op de AB agenda te zetten. Het DB werkt 
hier graag aan mee. Structureel komt er een paar keer per jaar overleg met 
de 4 IBOR gemeenten en de heer Bel als portefeuillehouder IBOR. De heer 
Bel zou dan bij het AB een terugkoppeling kunnen geven.  
Vanuit de andere AB leden wordt wel opgemerkt dat ze graag zien dat er dan 
alleen zaken besproken worden die raakvlakken hebben met het basispakket. 
 

   

13 Rondvraag 13a Roadshow:  

De heer De Vreede zou graag vóór het AB van 16 februari 2017 graag een 
impressie krijgen hoe de presentatie bij de raden is verlopen.  De heer De 
Vree geeft aan dat de raad in zijn gemeente pas na het AB bij elkaar komt en 
vind het daarom lastig om op 16 februari een besluit te nemen. Dit geldt ook 
voor de gemeente Tiel. 
 
Besluit: het AB besluit om eind februari, begin maart een extra overleg in te 
plannen speciaal voor dit onderwerp. Actie EdV/BS 
 
14b Folder ARN 
De gemeente Buren krijgt regelmatig folders van de ARN. De heer De Ronde 
heeft het verzoek gekregen om bij de ARN te melden dat zij geen interesse 
hebben in deze folders.  
 

   

14  Sluiting De voorzitter wenst iedereen Prettige Feestdagen en sluit om 11.27 uur de 
vergadering. 
 

  
  Acties die bij het gereedkomen van het verslag reeds zijn uitgevoerd, zijn in het verslag gemarkeerd met een 

‘vinkje’ en komen niet terug in de actielijst. 
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Bijlage 1 Concept verslag 22 december 2016 
 

 

Mededelingen 
Algemeen Bestuur 
22 december 2016 

 

 
 
Zonnepark 
Op 28 november is er in een vergadering van directie/RvC van Realisatie BV het besluit genomen om voor 
de financiering van het project Zonnepark overeenkomsten aan te gaan met een bank (Triodos Bank NV) 
voor de senior debt lening (aantrekken Vreemd Vermogen) en met Investeringsfonds Energie Gelderland 
(via Participatiemaatschappij Oost NV) voor een achtergestelde lening als inbreng voor Eigen Vermogen. 
Het betreft een lening van €  8,5 miljoen en een achtergestelde lening van € 1,0 miljoen. Met de EPC-
contractor vonden afgelopen weken de laatste gesprekken plaats over de constructie op de stort en bijbe-
horende risico's (m.n. plaatselijke verzakkingen). De verwachting is dat eind december de overeenkomst 
met de EPC-contractor getekend kan worden. 
 
 
Aanbestedingsbeleid 
Avri volgt het aanbestedingsbeleid van Regio Rivierenland. De accountant heeft ten aanzien van de jaarre-
kening 2015 opmerkingen gemaakt over de aanbestedingen van Avri. Er wordt door Avri gewerkt aan een 
aanscherping van de AO&IC en de inzet van een inkoopcoördinator. De opmerkingen van de accountant 
zijn overigens na afgelopen zomer gemaakt, waardoor het niet onwaarschijnlijk is dat de accountant hier-
over opnieuw opmerkingen maakt in het verslag over 2016.  
 
 
Locatie motorcrossclub Geldermalsen 
De gemeente Geldermalsen werkt aan legalisering van de motorcrossactiviteiten ten westen van de stort 
van Avri. De grond die al jaren door de crossclub wordt gebruikt, is deels in eigendom van Avri. Dat bete-
kent ondermeer dat de motorcrossclub huur moet betalen voor die grond. De gemeente wil graag de situa-
tie versimpelen en zoekt naar mogelijkheden om met Avri te komen tot een grondruil. 
 


